
      

      

Protokoll 

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  

Tid: tisdag den 20 oktober 2020 kl 17,00- 

Plats: Blidsbergs bygdegård 

Närvarande:   Bengt Grindelid-Blidsberg,  Tomas Jacov- Kölingared, Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla 
Ideström-Knätte, ,  KG Friden- Nitta, Mattias Gotting- Grönahög, Irwing Johansson-Boarp, Margareta 
Persson- Kölaby, Wiktor Öberg – KS, Charlotte H Svensson-NUAB. 

Bengt Grindelid berättade lite om bygdegårdens historia och nuvarande verksamhet. Deras 

största verksamhet i gården är gymet och det finansierar stora delar av verksamheten. 

Kostar 600kr/kalenderår. 

Föreningens motto är Folkhälsa på hemmaplan och träning för alla. 

Yoga 6 pass i veckan ideell instruktör och drivs i bygdegårdens regi.  

Cykelleder och utegym, vandringsleder med aktivitetbana 

 

1. Mötets öppnande 

ordförande Tomas Jacov öppnar mötet.  

 

2. Val av protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes K-G Friden 

 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkändes  

 

4. Ekonomi 

Bengt gick igenom ekonomiska läget och det finns 18 080 kr i kassan.  

 

 
 

5. Kostnadskrävande projekt 

Det har inte inkommit några ansökningar men Lotta tillsammans med några i 

styrelsen har varit och besökt och tittat på några av de projekt som slutredovisat. 

Styrelsen reflekterar över de projekt vi besökt och är eniga om att det är jättefina och 

imponerande projekt. 



 

 

Lotta bokar in några tillfällen för att göra ytterligare besök och titta på genomförda 

projekt, meddelar styrelsen ifall någon vill åka med. Politikerna vill också bli inbjudna 

och åker med om de har möjlighet. 

Tar ställning till nya projekt i höst om vi får in några nya ansökningar. 

6. Padelhall och inomhusodling 

Lotta redovisar lite om vad som hänt angående de förfrågningar från företag som 

söker mark och lokaler för verksamhet inom Padel samt inomhusodling och vilka 

föreningar som återkopplat.  Basic Padel har träffat Hökerums Samhällsförening för 

att titta på lämpliga platser men tyvärr är det ingen av dessa tomter som stämmer 

med detaljplan för denna typ av verksamhet. 

 

7. Bredband/fiber 

Mötet diskuterade hur och vad som kan göras för att väcka intresset i de områden 

som visat lågt intresse för installation av bredband/fiber. 

Har styrelsen pratat med ”sina” föreningar i respektive område? Kölingared har gått 

ut och fått med fler men fått besked från UEAB att det inte finns statliga medel just 

nu utan det kommer att ske som tidigast våren 2021. Avvaktar mer information från 

Roland som lovat att delge detta när det är aktuellt för respektive område. 

 

8. Översiktsplanen Ulricehamn 2040, informationsmöte? 

På senaste mötet erbjöd Roland att det finns möjlighet för LAU att bjuda in till ett 

informationsmöte någonstans i kommunen och att KS då kan komma och berätta om 

vad som sker. Är det något som styrelsen vill arrangera för utvecklingsgrupperna? Ja 

det önskar vi genomföra men inte just nu utan när det känns lugnare map Covid 19 

och att politiken fattat beslut på att genomföra denna typ av möten. 

  

9. Ny verksamhetsplan för 2021-2025 

Tillsätta en arbetsgrupp för att ta fram ett utkast.  

Bengt Grindelid, Tomas Jacov, Irwing Johansson, Lotta finns med som extra resurs 

Tomas kallar till möte 

 

Förslag på fokusområden att ta med: 

Skola, bibliotek, samverkan kommun och föreningsliv, 

 

10. Information från KS 

- Överenskommelse samverkan mellan civilsamhälle och kommun pågår och 

arbetsgruppen arbetar på ett förslag på avtal. I arbetsgruppen ingår KS samt 2 

representanter från kyrkan och 1 från föreningslivet. 



- Biblioteket blir fördröjt pga att detaljplanen inte stämmer för denna typ av 

byggnad.  

11. Laget runt 

Knätte: har genomfört sin mustning med gott resultat, har också haft samarbete med 
Årås under deras skördefest. Skall nu ha styrelsemöte och fatta beslut. 
 
Trädet: öppna tipspromenader hela säsongen utan personal och swishbetalning, ca 
3000 st som gått. Genomfört coronaanpassade cafeer. Ombyggnation av stallet pågår 
men är inte helt klart. Planerat att delta i Mekelsmäss med utställning nästa år. 
 
Grönahög: mycket grävningar i deras område och frågan är om det är koordinerat 
mellan de olika infrastrukturerna, och Wiktor svarar att det uppdraget har UEAB. 
 
Gällstad: Förstudie Framtid Gällstad genomförd och sista delen blir ett stormöte den 
5 nov med inspiration och budskap om ”Från tanke till handling” Förhoppningen är 
att projektgruppen skall lämna över några av de projektideer till föreningarna. 
Susanne Petersson skall föreläsa denna kväll om Tillsammans är vi starka. 
 
Varnum-Nitta: informationsmöte om solenergi i Varnums hembygdsförening under 
Hållbarhetsfestivalen. Kommunernas energirådgivare som höll i denna information. 
17 deltagare. 
Arbetar med elljusspåret men projektet fördröjt pga underarbete och väder och vind. 
Svårt att få finansiering och intäkter för denna typ av anläggning. I Nitta har de ingen 
medlemsavgift i Samhällsföreningen. 
 
 

12. Nästa möte 

Nästa möte är 9 december alternativt den 8:e december 17:30 på Trevia, Lotta ställer 

frågan till dem och bokar samt bjuder in till mötet. 

 

13. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

14. Mötets avslutande 

Ordförande tackar och avslutar mötet. 

 

 
________________________  _________________________ 
Ordförande Tomas Jacov     Sekreterare Charlotte H Svensson 
 

 
________________________   
 Justerare KG-Friden 

  


